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Legges det lokk på debatben?
Vålerengis stadionplaner. hånd>> og at <<mange har ment som treffes og de tiltak som

Under overskriften <Våleren- mye om både prosessen og iverksettes, faktisk er i pakt

gas stadionplanen> bringer fråmtiden>>. Men, heter detvi- med allmennhetens ønsker og

efter, 12. juli en artikkel der dere, <<forhåpentlig blir de- behov. Det er når den debat-

artikkelforfatteren skriver om batten widd i en annen ret- ten forstummer, at de skade-
<<Vålerenga Idrettsforening>>. ning i tiden fremover">> lige og stundom uopprettelige

Klubbens rette navn er td/å- Å''id At dette er avisens re- gxepene blirtatt'
lerengens Idrettsforeninp>. daksjonelle holdning, har I føUetongen om hoved- _
At Aftenposten gjerne bruker manse lenge har hatt en mis- stadspolitikernes gavepakke

sin egen-ortogra}, er vel tankå om. Men her blir ønsket til idrettsforeningens kom-

\i"tti men dJn slags regnes om en ensrettet debatt endog mersielle underbrukVlF Fot-
'1råt it t u for god skiit< når det tilkjennegitt i en reportasjear- ball/Vålerenga Invest Fotball
gjelder gjengivelse av egen- tikkel. r\S, kan det synes som om dis-

na'n? Uansett hvilken sak som til se grepene allerede er blitt

Artikkelen omtaler i be- enhver tid måtte stå på makt- tatt. Men er det ikke kan hen-
geistrede vendinger klubbens havernes dagsorden, vil fri og de likevel litt for tidlig å legge

åabnige stadio;phner, men åpen offentlig debatt være lokk på debatten?
registrerer med bedreiveise at dån beste gånti for at de løs- odd Gunnar Skagestad
<<de kritiske røster tok over- ninger soå foretas, de vedtak Frcgner


